

CX COOL SLEEVES

Manchon rafraîchissant
pour le haut du bras

Cooling arm sleeve
for upper arm



SUITX
by ottobock.

Activation et utilisation

Activation & Use



Faire couler l'eau uniformément sur la zone matelassée jusqu'à ce que toutes les zones deviennent légèrement plus foncées. Ou tremper la zone matelassée dans l'eau pendant 1 à 2 secondes. Presser l'excès d'eau sans tordre.

Let water run evenly over the padded area until all areas become slightly darker. Or soak padded area in water for 1-2 seconds. Squeeze out excess water, do not wring it out.



Placer les CX COOL SLEEVES sur une serviette et les enrouler fermement. Laisser sécher à l'air libre pendant quelques minutes.

Place CX COOL SLEEVES on a towel and wrap it in it under firm pressure. Allow to air dry for a few minutes.



Enfiler les CX COOL SLEEVES sur le bras et les positionner sur la partie supérieure du bras.

Slip the CX COOL SLEEVES over the arm and position it on the upper arm.

Instructions de lavage

Lavage à la main ou programme laine sans essorage à 30 °C.

Utiliser uniquement une lessive liquide au pH neutre. Pas de lessive fonctionnelle ou colorée avec protection des fibres, pas de blanchiment.

Rincer abondamment à l'eau claire.

Pour un séchage complet: suspendre à l'air libre pendant 1 à 3 jours, ne pas utiliser de sèche-linge.

Avis importante

Une fois activées par l'eau, laisser sécher à l'air libre et ne pas stocker dans des récipients fermés.

Ne pas tordre les CX COOL SLEEVES.

Une forte humidité ou des vêtements étanches peuvent affecter la performance; retirer les CX COOL SLEEVES quelques minutes pour réactiver l'effet rafraîchissant.

Washing instructions

Hand wash or use delicate wash cycle.

Use only pH-neutral detergent. No functional or colour detergents with fibre protection, no bleaching

Rinse well with clear water.

For thorough drying: let hang in the air for 1-3 days, do not tumble dry.

Important notice

Once the CX COOL SLEEVES is water-activated, it should be stored hanging in a dry place, do not store it in a closed bag or box.

Do not wring out CX COOL SLEEVES.

High humidity or airtight clot-hing can affect the functionality; remove CX COOL SLEEVES for a few minutes to re-activate its cooling capabilities.

CX COOL SLEEVES



Taille
Size

Circonférence Haut-bras
Upper arm circumference

	cm	inch
S	22-26	8.7-10.2
M	26-30	10.2-11.8
L	30-32	11.8-12.6
XL	32-34	12.6-13.4
XXL	34-38	13.4-15.0

Convient pour les deux bras.

Veuillez mesurer la circonference au milieu du bras, lorsque le bras est détendu le long du corps.

Suitable for both sides.

Please measure the circumference in the middle of the upper arm while the arm is relaxed and hanging next to the body.



Ottobock SE & Co. KGaA
Max-Näder-Str. 15
37115 Duderstadt/Allemagne

SUITX by Ottobock
exoskeletons@ottobock.com
www.suitx.com